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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

vezetőjéhez

„Milyen lépéseket kívánnak tenni a magyar hadiipar .feltámasztásának érdekében?”
címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyre többször hallani a kormányzat prominenseitől, hogy szeretnék felpörgetni a

fegyvergyártást, illetve, hogy szeretnék fejleszteni a védelmi ipart . Megjegyzem, nagyon

helyes, ha így gondolkodik a kormányzat . Ehhez azonban fel kellene éleszteni a teljesen

lezüllesztett és szétesett iparágat . Ennek vizsgálatára Nemzetgazdasági Minisztérium létre i s
hozott egy munkabizottságot Lepsényi István államtitkár vezetésével .

Az iparágnak megvannak a tradíciói Hazánkban . Magyarországon a múltban komoly fegyver
és lőszergyártás volt, a 80-as évek végén még 30 ezren dolgoztak a hadiiparban . Azonban az
úgynevezett rendszerváltást követ ő évtizedekben a privatizáció hatására fokozatosan elsorvad t

az iparág, 2005-ben a nagy múltú FÉG is véglegesen bezárta kapuit . Azóta csak kicsi ,

specializálódott magyar cégek vannak, például a Keserű Művek vagy a Sero Kft . Azonban
hasznos tevékenységük kevés ahhoz, hogy egy egészhadsereget ellátó ipar alapjai legyenek .

A fegyvergyártás viszont csak egy sz űk kategóriája a hadi- vagy védelmi iparnak . A katonai
technológiák vagy harci járműalkatrészek esetében megvannak itthon a fejleszthet ő alapok .

Ebben a szektorban közvetlenül kb . 1700 ember dolgozik, de az iparágban érdekel t

cégcsoportok összesen 10 ezer embert foglalkoztatnak . Ezen a területen lenne további

kapacitás a fejlődésére . Mondhatni utolsók vagyunk a foglalkoztatottak tekintetében ,
valamennyi régiós országot 'figyelembe véve . Sajnos azonban a kormány részér ől a tettek
elmaradtak, a Magyar Honvédség az elmúlt években gyakorlatilag semmit nem rendelt a
magyar védelmi cégektől .



Megjegyzem a Jobbik Magyarországért Mozgalom maximálisan elkötelezett a védelm i
iparunk feltámasztásának kérdésében. Ez nemzetstratégiai, nemzetbiztonsági szempontból i s
fontos szerintünk. Másrészt úgy látjuk, hogy a Magyar Honvédséget magyar gyártmány ú
fegyverekkel, lőszerekkel, ruházattal kell ellátni . Lehetőség szerint külföldre is lehetne
termelni, ez pedig mindenképpen többletbevételt jelentene Hazánknak . Összességében a z
iparág feltámasztása, a gazdaságélénkít ő hatás mellett, munkahelyteremtést is eredményezne .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hol tart most a vizsgálódással a Lepsényi államtitkár úr által vezetett munkabizottság ?
Hogyan látják a magyar fegyvergyártás és védelmi ipar helyzetét? Milyen lehet őségeket és
milyen kitörési pontokat találtak? Milyen terveket vázoltak fel eddig ?

Budapest, 2017 . június 14 .
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